
1. Legeplads 
1.1 Forslag fra formanden  
1.2 input fra Anne og Anne, ambitionsniveau og forventninger 
 
Ref. 1.1 og 1.2: 
Julie roste legepladsudvalget for aktiviteten, mht. tilbud, søgning af midler, 
men…placeringen skulle op til behandling i bestyrelsen. Julie kom med et meget 
konstruktivt forslag, hvor Julie havde været i kontakt med hovedparten af de berørte 
naboer og havde fået positive tilbagemeldinger. 
Anne T gjorde opmærksom på, at vi ved den nye placering mistede muligheden for at 
kombinere legepladsen med leg i skoven.  
 
Legepladsudvalget fik til opgave at gå videre med lokationen: Vinding By, Mølholm 41dr. 
Kompan blev valgt som leverandør og budgetrammen blev på max kr. 150.000.  
Så har foreningen stadig penge til andre aktiviteter.  
Der skal efterfølgende tænkes grønt/biodiversitet på legeområdet. 
 

 
 
2. Grønne områder 
2.1 Forslag om at etablere træer på vores veje 
 
Ref. 2.1: 
Da vi som forening gerne vil styrke det grønne, både af hensyn til dyreliv, den 
støjreducerende effekt, det æstetiske, CO2 mm, så snakkede vi vejtræer på vores 
villaveje.  
Majken fortalte, at det var svært at udskifte døde træer, da der skal rodfræses, og der går 
kabler tæt på træerne. Vi skal også være opmærksomme på hvilken sort der vælges ud fra 
både størrelse, nedfaldsløv mm. 



Bestyrelsen vil ikke på nuværende tidspunkt at stå med etableringsudgiften. Julie havde 
været i kontakt med tekniskforvaltningen, som så positivt på initiativet. Så vi er pt. i 
undersøgelsesfasen. 
 
3. Bestyrelsesarbejde 
3.1 Samtale om involvering, tidsforbrug og forventningsafstemning 
3.2 Hvilket behov er der? Hvilke aktiviteter er der og hvad kræver de?  
 
Ref. 3.1 og 3.2 
Vi sidder alle i bestyrelsen, helt frivilligt og det skal vi huske. Vi må byde ind efter interesse 
og tid. Hvis enkelte medlemmer i foreningen er utilfredse, så må de stille op til næste valg. 
Vi gør det bedste under de forudsætninger vi har. 
Julie vil gøre det muligt, at man kan deltage virtuelt i bestyrelsesmøder. 
 
Majken er pt eneste som har MitId adgang og foreningen har mulighed for at anvende 
flere. Hans påtog sig også at have ansvaret for én. 
 
Vi gennemgik årshjulet og det som fylder mest i efteråret er kontingent, som Majken er 
langt med. Anne D og Majken mødes, så der kan deles oplysninger om kasserens 
arbejde.  
Efter den ekstra ordinære generalforsamling, hvor vedtægtsændringerne blev vedtaget, 
skal disse underskrives og godkendes. Karina påtog sig opgaven at få det undersøgt og 
evt. eksekveret.  
 
4. Andet  
Ref. 4: 
Hans gjorde os opmærksomme på, at vi havde aftalt, at der skulle laves en generel 
fuldmagt, som let kan anvendes ved afstemninger. Karina ville komme med et forslag. 
 
 
Næste bestyrelsesmøde: Torsdag d. 25.01.24 hos Anne på Hesselvang 2  
 
 


